
Oru Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll 

Koosolek 10.12.2024. 

Algas kell 18:05 ja lõppes 19:15 

Oru Põhikool 

Oru küla 

Kose vald 

75103 Harjumaa 

Koosolekul osalesid hoolekogu liikmed: 

1. Haiti Jürmann – lastevanemate esindaja, hoolekogu aseesimees  

2. Iti Heiti Saggor- lastevanemate esindaja 

3. Olavi Randorg – lastevanemate esindaja, hoolekogu esimees  

4. Veljo Konnimois – kooli toetava organisatsiooni esindaja 

5. Kristjan Relvik - lastevanemate esindaja 

6. Etlin Ormak – lastevanemate esindaja 

7. Katriin Randorg – õpilasesinduse president 

8. Aive Aun - lastevanemate esindaja/ vilistlaste esindaja 

9. Marika Mae – õpetajate esindaja 

Koosolekult puudusid: Siim Pohlak, Elinor Toming  ja Katrin Kulderknup 

Koosolekul osales Oru Põhikooli direktor Mare Vogt. 

Päevakorra punktid: 

1. Kosele loodud tugiteenuste mitte kättesaadavus Oru Põhikooli õpilastele.  

2. Ülevaade õpilasesindusega kohtumisest.  

3. Laste turvaline koolitee - Oru küla Meie Pood kolib kevadel  2025. Oru uusasumisse 

4. Kooli renoveeritud ventilatsioon -  millised arengud. 

 

1. Kosele loodud tugiteenuste mitte kättesaadavus Oru Põhikooli õpilastele 

Etlin tegi ülevaate hetke olukorrast, kus tõi näiteid, et tugiteenused ei ole mõistlikult 

kättesaadavad abivajavatele lastele. Hoolekogu ei näe kooli poolset probleemi vaid 

see teema puudutab ennekõike koolipidajat. Käesoleva õppeaasta esimesel 

lastevanemate üldkoosolekul tutvustati lastevanematele, et tugiteenuste 

kättesaadavus Kose vallas paraneb, kuid tänaseks on lood teisiti. Lapsevanem on 

probleemiga üksi ning peab abi saamiseks ise lahendusi leidma. Hoolekogu arvamus, 

et teeme ametliku pöördumise koolipidajale otsimaks parimat lahendust 

lapsevanematele.    

 

2. Ülevaade õpilasesindusega kohtumisest 

On juhtumeid, kus õppetööst huvitatud lapsed tundides ei saa tundides õppida. 

Probleem seisneb selles, et klassikaaslased rikuvad tunnis korda ja tunnimaterjal jääb 

lõplikult läbi võtmata ning seda tuleb teha omal käel kodus õppides. 



Sotsiaalpedagoog on koolis kolmel päeval nädalas, kuid on juhtumeid, kus teda ei ole 

majas seoses, koolituste, koosolekutel osalemise või haiguslehel viibimisega.   

Hoolekogu arvamusel ei ole tegu kooli probleemiga vaid jällegi koolipidaja poolt 

pakutud tugiteenusega, kus täislahendus sh transport ei ole päris lõpuni läbi 

mõeldud. Loomulikult peab sotsiaalpedagoog osalema koolitustel ja koosolekutel, 

kuid koosolekud võiksid toimuda väljaspool Oru kooli tundide aega. Koolitused võiksid 

toimuda nendel päevadel, kui sotsiaalpedagoogil ei ole koolis tööpäevi. Koolijuht on 

saatnud õpilasesinduse koosoleku protokolli koolipidajale edasi ja ootab tagasisidet.  

 

3. Laste turvaline koolitee - Oru küla Meie Pood kolib kevadel 2025. Oru uusasumisse 

Hoolekogu liikmetele on tulnud lastevanematelt tagasisidet, et lapsed ei saa ohutult  

teed ületada, kuna puudud ülekäigurada. Teelõigul on lubatud sõidukiirus 70km/h aga 

tihtipeale sõidetakse sel teelõigul lubatud piirkiirusest kiiremini. Hoolekogu arvamus 

oli, et jälgime antud teemat. Koosolekult puudus Kose Vallavolikogu liige ja ei saanud 

infot edasi anda.  

 

4. Kooli renoveeritud ventilatsioon -  millised on arengud? 

Koolijuht Mare sõnul käisid töömehed midagi kontrollimas kuid lõplikult ikkagi tunni 

keskel CO2 näidikud hakkavad tööle. Kose Vallavolikogu liige ei osalenud koosolekul siis 

teemat ei arutatud edasi info puudumisel. 

 

5. Jooksvad muud teemad 

Infona, et toimumas on jõulukontsert 19.12.2024. 

Lisaks oli just täna so 10.12.24. 7-9 klassidel karjääripäev, mis õpilastele väga meeldis. 

Hommikusöök koolis - Veljo uurib, kas bussaegade nihutamine on edasi liikunud. 

Murekoht on õpilased, kes jõuavad kooli umbes 08:20 ei jõua hommikusööki süüa.  

 

Leppisime kokku, et uus hoolekogu koosolek võiks toimuda kas 04.02.2024 või 11.02.2024 

kell 18:00 õpetajate toas.  

 

 

Olavi Randorg  

koosoleku juhataja ja protokollis / Hoolekogu esimees 

--------------------------- 

allkirjastatud digitaalselt  


